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JEGYZŐKÖNYV 

 
 

Amely készült a Magyar Curling Szövetség elnökségének 2023. január 24. napján online, a 
Microsoft Teams program használatával megtartott elnökségi ülésén. 

 

Jelen vannak: 
 

Pomázi Gyula, elnök 
Fóti Balázs, alelnök 

  Dencső Blanka, elnökségi tag 
Deák György, elnökségi tag 
Müller Anna, főtitkár 
Kiss Bálint, sportigazgató 
Beke Viktor, játékos 

 
 
 

Az elnökségi ülést 17:33-kor Pomázi Gyula megnyitja. Az elnökségi ülés 2023.01.06-án az MCSZ 

honlapján és emailen lett meghirdetve, az elnökségi tagok és a Felügyelő Bizottság elnökének, 

illetve tagjainak az értesítése megtörtént. 
 

Pomázi Gyula megállapítja, hogy az elnökségi ülésen 4 elnökségi tag jelen van, így az elnökség 

határozatképes. 

 

Pomázi Gyula felkéri Müller Annát, hogy készítse el a jegyzőkönyvet, aki a felkérést elfogadja. Az 

elnökségi tagok egyhangúlag elfogadják Müller Annát a jegyzőkönyv vezetésére. Pomázi Gyulát 

elfogadják levezető elnöknek. 

 

Pomázi Gyula javasolja, hogy a korábbi gyakorlatnak megfelelően készüljön hangfelvétel az 

elnökségi ülésről, a jegyzőkönyv megírásának könnyítéséért. A jelenlevők egyöntetűen 

beleegyeznek, hogy hangfelvétel készüljön az ülésről.  

 

Pomázi Gyula felkéri Dencső Blankát és Fóti Balázst a jegyzőkönyv hitelesítésére. Az elnökség 

elfogadja a hitelesítőket. 

 

Pomázi Gyula megkérdezi a jelenlévőket, hogy az általa megküldött napirendi pontokkal 

egyetértenek-e, illetve van-e módosítási javaslatuk vagy indítványuk további napirendi témákra. 

 

A napirendi pontokhoz érkezett módosítási javaslatok: 

• Javaslat a Kerekesszékes Vegyes-páros válogatottra 

 

Pomázi Gyula szavazásra bocsátja a módosított napirendi pontokat. 

 
 

Az elnökség az 1/2023 (I.24.) számú határozatban egyhangúlag elfogadja a módosított 
napirendet. 
 
Napirendi pontok: 
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1. Tájékoztató az előző elnökségi ülésen megbeszélt feladatok elvégzéséről. Előadó: Müller 
Anna - írásbeli 

2. Javaslat a Projektvezetők 2023. évi teendőire. Előadó: Fóti Balázs, Kiss Bálint - írásbeli 
3. Tájékoztató a 2022. évi Vegyes-páros OB ‘C’ ligáról és a 2023. évi Szenior OB-ról és a VPOB 

'B' ligáról.  Előadó: Kiss Bálint – írásbeli 
4. Tájékoztató a 2023. I. félévében megrendezésre kerülő kiemelt versenyek teendőiről. 

Előadó: Kiss Bálint – írásbeli 
5. Javaslat a 2023. évi Közgyűlés időpontjára, a közgyűlés napirendjének és 

előterjesztéseinek megbeszélése. Előadó: Pomázi Gyula – szóbeli 
6. Beszámoló a Sportszakmai Tanácsadó Testület munkájáról és javaslat a tanács 2023. évi 

összetételére és teendőire. Előadó: Dencső Blanka – írásbeli 
7. Beszámoló az MCSZ 2022. évi doppingellenes tevékenységéről és a 2023. évi 

feladattervről. Előadó: Kiss Bálint - írásbeli 
8. Beszámoló a kerekesszékes szakág 2022. évi munkájáról. Javaslat a következő szezon 

programjára. Előadó: Kiss Bálint – írásbeli 
9. Beszámoló az edzői testület 2022-ben végzett tevékenységéről, javaslat a testület 2023. 

évi teendőire. Előadó: Kiss Bálint – írásbeli 
10. Beszámoló a Magyar Curling Szövetség és a szervezet Elnökségének 2022. évi 

tevékenységéről. Előadó: Fóti Balázs – írásbeli 
11. Beszámoló a magyar női és férfi válogatott EB szerepléséről és tapasztalatairól. Előadó: 

Kiss Bálint, felnőtt válogatott edzők – írásbeli 
12. Javaslat a 2023. évi költségvetési tervre Előadó: Fóti Balázs - írásbeli beszámoló 
13. Beszámoló az Ifjúsági lány és fiú válogatott világbajnoki szerepléséről. Előadó: Kiss Bálint – 

írásbeli 
14. Javaslat a Kerekesszékes Vegyes-páros válogatottra 

15. Egyebek 

 

 
 

1. Tájékoztató az előző elnökségi ülés óta elvégzett teendőkről és döntésekről. Előadó: 
Müller Anna – írásbeli 
 

Müller Anna megfelelően feltöltötte a napirendi ponthoz készített tájékoztatót. Előadja az 
elnökségnek, hogy azóta a Minisztérium értesítette a Szövetséget a 2023-as támogatás 
mértékéről és a beadandó dokumentumcsomagot a mai nappal megküldték. Soron kívül kérik a 
benyújtását, aminek eleget is fog tenni a Szövetség.  

 
2. Javaslat a Projektvezetők 2023. évi teendőire. Előadó: Fóti Balázs, Kiss Bálint – írásbeli 

 
Kiss Bálint beszámol szóban is az írásban feltöltött anyagról. Azóta a második elnökségi klub ideje 
és témája is véglegesült.  
Az állami támogatási számok megérkeztek, ezért több verzió is készült az új támogatási 
rendszerre, a véglegesnek vélt fel lett töltve az elnökségi ponthoz, ami, ha elfogadásra kerül, majd 
közgyűlés napirendje is lesz.  Az SZTT, Sportolói Bizottságnál is változások lesznek, amiket Dencső 
Blanka külön pontban taglal majd.  
Fóti Balázs hozzáteszi, hogy a beszámoló sablonok projektet elindította Basecampen és feltöltötte 
az indító dokumentumokat, amit péntekig az elnökségi tagok véleményezhetnek és kiküldésre 
kerül majd a tagegyesületeknek. Továbbá kérdezi, hogy a debreceni klub kapcsán van-e Pomázi 
Gyulának új információja. Pomázi Gyula elmondja, hogy egyelőre nincsen, ígérték, hogy küldik a 
csatlakozó kérelmet. Január végéig szeretné ezt lezárni.  
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Az elnökség a 2/2023 (I.24.) számú határozatban egyhangúlag elfogadja a javaslatot a 
projektvezetők 2023. évi teendőire 
 

3. Tájékoztató a 2022. évi Vegyes-páros OB ‘C’ ligáról és a 2023. évi Szenior OB-ról és a 
VPOB 'B' ligáról.  Előadó: Kiss Bálint – írásbeli 
 

Kiss Bálint elmondja, hogy pozitívum, hogy a VP OB C liga először életre lett hívva és 6 páros is 
jelentkezett. A B ligában siket párosok szépen szerepeltek, többen az A ligába is feljutottak.  
Pomázi Gyula kérdezi, hogy a Paralimpiai Bizottságba tartoznak-e a siketek? 
Kiss Bálint elmondja, hogy nekik külön szervezetük van és ami forrás jön a Minisztériumtól, azt 
nem lehet a siketek felé osztani, ezért más költségvetési sorból lehet őket támogatni. 
Fóti Balázs hozzáteszi, hogy többször volt róla szó, hogy meg kellene a SINOSZ-t és az MHSSZ-t 
keresni, mert velük még nem áll kapcsolatban a szövetség.  
Pomázi Gyula kifejti, hogy akkor ez egy idei feladat, hogy egyeztetni kell velük és közeledni 
feléjük.   
 

4. Tájékoztató a 2023. I. félévében megrendezésre kerülő kiemelt versenyek teendőiről. 
Előadó: Kiss Bálint – írásbeli 
 

Kiss Bálint elmondja, hogy a versenynaptárat a WCF hatására át kell alakítani. Nagyon korai és 
rövid határidők vannak a nemzetközi versenynevezésre, ezt a szövetség nem tudja tartani a 
jelenlegi versenynaptárral.  
Pomázi Gyula kérdezi, hogyan lehet ezt megoldani? Kiss Bálint elmondja, hogy minden héten OB 
van, a tavasz nagyon sűrű, az ősz kevésbé, lehet, hogy egy idő után elkerülhetetlen lesz, hogy 
őszre kerüljenek versenyek.  

 
5. Javaslat a 2023. évi Közgyűlés időpontjára, a közgyűlés napirendjének és 

előterjesztéseinek megbeszélése. Előadó: Pomázi Gyula – szóbeli 
 
Deák György javaslatot tett április 20-ra, délutánra. A Felügyelő Bizottsággal és könyvelővel 
egyeztetett, részükről megfelelő és tartható a dátum. Jelölő biztost kell választani.   
Pomázi Gyula 2023. április 20., 17 órára javasolja a közgyűlést. Helyszínnek a Szellemi Tulajdon 
Nemzeti Hivatalának nagy tárgyalóját javasolja. Amennyiben nem határozatképes a közgyűlés, az 
új időpont aznap 18 óra. Jelölő biztosnak Kiss Bálintot javasolja, mivel egy elnökségi tag 
lemondott, így újat kell választani.   
 
Az elnökség a 3/2023 (I.24.) számú határozatban egyhangúlag elfogadja a 2023. évi közgyűlés 
időpontját, helyszínét és a közgyűlés jelölő biztosát.  
 
A közgyűlés napirendjére az alábbi javaslatot teszi: 

1. MCSZ Elnökségének szakmai beszámolója a 2022. évi tevékenységekről. Írásbeli 
előterjesztés, előadó: Fóti Balázs 

2. FB jelentése a MCSZ 2022. évi tevékenységéről és beszámoló az MCSZ 2022. évi 
gazdálkodásáról. Írásbeli előterjesztés, előadó: Deák György (egyszerűsített 
beszámoló), dr. Körmendi Gábor (a Felügyelő Bizottság beszámolója) 

3. A közhasznúsági jelentés elfogadása. 
Írásbeli előterjesztés, előadó: Deák György 
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4. Javaslat az MCSZ 2023. évi költségvetésére 
Írásbeli előterjesztés, előadó: Fóti Balázs 

5. 2023. évi szakmai terv. 
Írásbeli előterjesztés, előadó: Fóti Balázs 

6. Egyesületi tagdíj mértéke, 
Szóbeli előterjesztés, előadó: Deák György 

7. Alapszabály módosítása (Szervezeti felépítés, ügyvezetés, főtitkár, egyesületi tagdíj 
mértéke). 
Írásbeli előterjesztés, előadó: Deák György 

8. Gazdasági társaság létrehozása 
Írásbeli előterjesztés, előadó: Deák György 

9. Tisztújítás, 1 fő elnökségi tag megválasztása 

10. Egyebek 

 
Az elnökség a 4/2023 (I.24.) számú határozatban egyhangúlag elfogadja a javaslatot a 
közgyűlés napirendjére. 

 
 

6. Beszámoló a Sportszakmai Tanácsadó Testület munkájáról és javaslat a tanács 2023. évi 
összetételére és teendőire. Előadó: Dencső Blanka – írásbeli 

 
Dencső Blanka két kiegészítést tesz.  Az egyesületeknek a holnapi napon kimegy egy felkérő 
email, hogy javasoljanak 3 tagot az SZTT-be, minimum egy nő is legyen köztük, és preferált, ha 
van a szakember-jelöltek között olyan, aki junior korú sportolókkal foglalkozik. Kiss Bálinttól 
szeretné kérni, hogy legyen egy éves terve az SZTT-nek, nagyjából előre lehet tudni, mikor mit kell 
véleményezni. Eddig rövid volt a határidő, mire elindult volna a diskurzus, le is kellett adni a 
véleményezést. Ezzel sokkal tervezhetőbb lenne az SZTT munkája. 
 
Az elnökség a 5/2023 (I.24.) számú határozatban egyhangúlag elfogadja a beszámolót a 
Sportszakmai Tanácsadó Testület munkájáról és javaslatot a tanács 2023. évi összetételére és 
teendőire. 
 
 

7. Beszámoló az MCSZ 2022. évi doppingellenes tevékenységéről és a 2023. évi 
feladattervről. Előadó: Kiss Bálint – írásbeli 
 

Kiss Bálint megfelelően feltöltötte a beszámolót, kiegészítés nem érkezett. Pomázi Gyula 
elmondja, hogy az idei évre elnyerte a szövetség az ingyenes doppingelőadás tartását. Fontosnak 
tartja, hogy ezt az élsportolók minél jobban tudják és minél frissebb információkkal 
rendelkezzenek. Kiss Bálint elmondja, hogy a MOB-tól is egyre komolyabb minimum feltételek 
jönnek. Jó, hogy minden évben van ilyen képzés és tudják a játékosok hova kell fordulni.  

 
Az elnökség a 6/2023 (I.24.) számú határozatban egyhangúlag elfogadja a beszámolót az MCSZ 
2022. évi doppingellenes tevékenységéről és a 2023. évi feladattervről. 
 

8. Beszámoló a kerekesszékes szakág 2022. évi munkájáról. Javaslat a következő szezon 
programjára. Előadó: Kiss Bálint – írásbeli 
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Pomázi Gyula az utóbbi hónapok sikereit és eredményeit méltatja, fontosnak tartja a szakág 
további fejlődését. Kiss Bálint hozzáteszi, hogy az MPB-vel nagyon jó, folyamatos és közeli a 
kapcsolat. Az ő támogatásukkal két világversenyre is tudott utazni a csapat. 
 
Az elnökség a 7/2023 (I.24.) számú határozatban egyhangúlag elfogadja a beszámolót a 
kerekesszékes szakág 2022. évi munkájáról és javaslatát a következő szezon programjára. 
 

9. Beszámoló az edzői testület 2022-ben végzett tevékenységéről, javaslat a testület 2023. 
évi teendőire. Előadó: Kiss Bálint – írásbeli 

 
Kiss Bálint elmondja, hogy ez az a pont, ahol a legtöbb eredményről be tudott számolni. Jól 
haladnak a 2018-tól kezdeményezett felnőtt és ifjúsági programok, ezeket kell tovább vinni, 
fenntartani. Az Országos Bajnokságok résztvevőivé is válnak így a játékosok.  
 
Az elnökség a 8/2023 (I.24.) számú határozatban egyhangúlag elfogadja a javaslatot a 
beszámolót az edzői testület 2022-ben végzett tevékenységéről, javaslatot a testület 2023. évi 
teendőire. 
 
 

10. Beszámoló a Magyar Curling Szövetség és a szervezet Elnökségének 2022. évi 
tevékenységéről. Előadó: Fóti Balázs – írásbeli 

 
Fóti Balázs két pontot emel ki. Az operatív szervezetet sikerült jól és hatékonyan összeállítani. 
Komoly, nagyobb létszámú stáb van. Ha ennél nagyobb költségvetéssel gazdálkodhat a szövetség 
és több feladat lesz, azt ezzel a stábbal véghez lehet vinni. Az elmúlt egy-két évben különböző 
emberek szájából szabálytalanságra történő utalások hangzottak el és panasz érkezett. Két Állami 
Számvevőszéki ellenőrzés is lement, illetve minisztériumi ellenőrzések. Rendben voltak, így 
látszik, hogy szabályosan működik az adminisztráció. A pályázás nem volt jellemző eddig, most 9 
db pályázat lett beadva, abból egyelőre 1 nyert és 2 még elbírálás alatt van. Ha abból egy nyer, 
már megérte beadni a kilencet.  
Deák György megköszöni Fóti Balázs munkáját, mert úgy érzi, nagyságrendekkel többet 
foglalkozik vele önkéntesen, mint a többi elnökségi tag. 

 
 

Az elnökség a 9/2023 (I.24.) számú határozatban egyhangúlag elfogadja a beszámolót a Magyar 
Curling Szövetség és a szervezet Elnökségének 2022. évi tevékenységéről. 

 
 

11. Beszámoló a magyar női és férfi válogatott EB szerepléséről és tapasztalatairól. Előadó: 
Kiss Bálint, felnőtt válogatott edzők – írásbeli 

 
Pomázi Gyula megjegyzi, hogy jó beszámolók születtek, jó az irány, hogy adat alapúak a 
beszámolók. Fontos, hogy ezekből konklúziót lehessen levonni és más is tanulni tudjon belőlük.  
Kiss Bálint elmondja, hogy a válogatottak jól együttműködtek a verseny során, képeket, 
élményeket megosztottak, jó  beszámolok születtek, flottul ment a dokumentumok leadása is.  
Fóti Balázs elmondja, hogy össze fog állni a beszámoló sablon, azt is be kell majd vezeti, hogy a 
következő válogatott mindig megkapja az előző csapatét, hogy abból konklúzióit lehessen levonni 
és tanulni lehessen belőle. 
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Pomázi Gyula hozzáteszi, hogy nem csak öncélú a beszámoló, hanem fontos, hogy átadható tudás 
szülessen.  
 
Az elnökség a 10/2023 (I.24.) számú határozatban 3 igen szavazattal és 1 tartózkodással 
elfogadja a beszámolót a magyar női és férfi válogatott EB szerepléséről és tapasztalatairól. 
 

12. Javaslat a 2023. évi költségvetési tervre Előadó: Fóti Balázs - írásbeli beszámoló 
 
Fóti Balázs elmondja, hogy készült egy első pesszimista verzió, amikor még nem volt ismert a 
2023-as támogatási összeg. Még az UEP és kerekesszékes támogatásról nincs adat. Idén 
összevonjak a támogatást, ami 35 millió Ft. Ezután készült egy reálisabb verzió. Át kellett gondolni 
sok mindent. Az a javaslat, hogy azzal, hogy megnőtt a forrás, a végiggondolt struktúrán már nem 
lenne változtatás. Ha kiderül az UEP, a kerekesszékes támogatás mértéke és esetleg pályázati 
összeg és egyéb támogatás is érkezik, akkor még esetleg lesz módosítva, de a struktúra marad. A 
struktúra a bevételek oldalon módosítva lett egyéb bevételek, állami és WCF támogatási 
bontásra. Azért fontos, hogy látszódjon, a szövetség mennyire függ az állami támogatástól. Kiadás 
oldalon élsport, versenysport és tömegsport lettek a fő csoportok és az alá kerültek a további 
költségek. Az élsportba az tartozik, ahol van esély az olimpiai kvótára. Ide a VP szakág és a 
kerekesszékes VP szakág került. Paralimpia elérése lehet a reális cél. A csapatszakágaknál messze 
van az élmezőny. A versenysportba került az összes többi szakág. Itt azt a javaslat, hogy olyan 
szintig legyen támogatva, hogy a hazai versenyzés/versenyszervezés meg legyen oldva, a külföldi 
versenyek önköltségesek, kivéve a junioroknál, mivel nekik nincs keresetük, illetve az utánpótlást 
jobban kell támogatni. A tömegsportnál a cél a bázisok építése, az UP bázis növelése. Minél 
többen ismerkedjenek meg a sportággal. 
A jenlegi költségvetésnél még mindig a hazai versenyeztetésre megy el a legtöbb pénz, utána az 
élsportra és azután a tömegsportra. Ha tovább nő a támogatás, akkor az élsportot kell támogatni, 
ez a MOB elvárása is. A legfontosabb a költségvetésből a struktúra, a számok még változhatnak a 
közgyűlésig.  
Pomázi Gyula hozzáteszi, válság költségvetésből most adódik egy szélesebb mozgásterű 
felhasználás. 
Fóti Balázs kifejti, ha ez a költségvetés elfogadásra kerül, ki kell dolgozni, hogy az élsporton belül a 
VP és kerekesszékes VP szakágon belül hogyan oszlik meg pontosan a támogatás és mi lesz 
támogatva. Új támogatási rendszer kell az új olimpiai ciklusra. Megváltozna a szemlélet, hogy egy 
válogatott néhány hónapig kap támogatást, helyette több csapat hosszabb távú támogatása 
lenne a cél. 
Dencső Blanka megjegyzi, hogy nagy változás a csapatsportág elengedése. Egyedül a VP-ban látni 
a reális esélyt az olimpiai részvételre, ez egy nagy lépés, fontos lesz megértetni a sportolókkal is. 
Erre kell még energiát fektetni, hogy a játékosok is elfogadják, megértsék erre miért van szükség.  
Pomázi Gyula elmondja, fontos, hogy legyen mögötte szakmai kiállás, képviselni kell. Nem csak 
rövid, hanem hosszabb távú kitekintés ez az irány. 
 
Az elnökség a 11/2023 (I.24.) számú határozatban egyhangúlag elfogadja a javaslatot a 2023. 
évi költségvetési tervre. 
 

 
13. Beszámoló az Ifjúsági lány és fiú válogatott világbajnoki szerepléséről. Előadó: Kiss 

Bálint – írásbeli 
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Dencső Blanka kiemeli a lány csapat teljesítményét, akiken évek óta látszik a folyamatos/tudatos 
készülés és örülne, ha további szakmai támogatást kapnának, ami biztosítja a tovább fejlődést, 
sok lehetőség van bennük. 
 
Az elnökség a 12/2023 (I.24.) számú határozatban egyhangúlag elfogadja a beszámolót az 
Ifjúsági lány és fiú válogatott világbajnoki szerepléséről. 
 
 

14. Javaslat a Kerekesszékes Vegyes-páros válogatottra 
 

Kiss Bálint elmondja, hogy a hétvégén lezajlott a kerekesszékes vegyes-páros hazai kvalifikációs 
torna. Ezt 3-1 arányban a Sasadi Anikó - Barkóczi Péter páros nyerte meg.  
Egyeztetve a párossal vállalták a VB-n való részvételt, így javasolja az utazó keret elfogadását: 

 
Sasadi Anikó Margit 
Barkóczi Péter 
Edző: Rozgonyi Gergely 
 

Az elnökség a 13/2023 (I.24.) számú határozatban egyhangúlag elfogadja a javaslatot a 
Kerekesszékes Vegyes-páros válogatottra. 
 

15. Egyebek 
 

 
Más hozzászólás nem érkezik. Pomázi Gyula megköszöni a részvételt és az ülést 19:03-kor lezárja. 
 

 

Kmf.  
 
 
 
 
 

..................................... .....................................                              .................................... 
   

Müller Anna Fóti Balázs Dencső Blanka 
Jegyzőkönyvvezető Jegyzőkönyv hitelesítő Jegyzőkönyv hitelesítő 

 


